
Indoktrinace společnosti liberál-
ně-multikulturní ideologií v po-
sledních letech je bohužel největ-

ším problémem současné doby. Pů-
da (společnost) je dobře prohnojená 
vysoce toxickou „nekončící zábavou“ 
a spotřebou, vedoucí k soustavnému 
zadlužování a otroctví jednotlivců i ce-
lých rodin. Rychlým tempem se také 
změnil žebříček propagovaných hod-
not, kdy se na první pozice dostaly 
různé sexuální deviace, úchylky a ji-
né pohlavní „nestereotypy“. Ano, če-
mu jsme kdysi říkali tradice, které je 
třeba chránit a ctít odkaz předků, to je 
dnes posuzováno jako dávno přežitý 
„stereotyp“, jenž je třeba změnit, klid-
ně i násilnou, represivní cestou.

Když v roce 2015 vypukla v plné sí-
le imigrační krize a do Evropy se hr-
nuly hordy mladých muslimů z Afri-
ky a Blízkého východu, bylo nám ústy 
vrcholných představitelů EU a jejich 
lokajů v čele našeho státu (např. pre-

miéra Bohuslava Sobotky z ČSSD) ře-
čeno či spíše nadiktováno, že je třeba 
se otevřít novým kulturám, obohatit 
se, odbourat „stereotypy“ v nazírání 
na imigranty, kvůli kterým naši předci 
stavěli hradby, aby chránili svoje že-
ny a děti. Slyšeli jsme slova o nutnos-
ti otevřít náruč statisícům a milionům 
uprchlíků, abychom společně budo-
vali lepší, krásnější a šťastnější Evro-
pu! Každá lež má ovšem krátké nohy! 
Pravda dorazila dříve, než Merkelová, 
Macron a česká podržtaška Sobotka 
zřejmě čekali. Podřezávání lidí na uli-
ci, vraždění dětí a znásilňování žen 
ukázalo pravou tvář imigrace. Vnuco-
vané kvóty, které měly aplikovat bar-
barský způsob života do každé civili-
zované evropské země, pouze přilily 
další olej do ohně a vítačská multikul-
turní politika brzy ztroskotala na zdra-
vém rozumu, který si obyvatelé ze-
jména střední a východní Evropy ješ-
tě zachovali.

Západní prapory „pestrosti a jina-
kosti“ však hlasatelé nových, pokro-
kových zítřků zdaleka neodložili a ne-
odloží. Jsou to fanatici, ti se jen tak 
nevzdají. S jakobínskou zuřivostí nám 
budou dál kázat ideologii multikultu-
ralismu a liberalismu, namířenou pro-
ti normálním a zdravým lidem, tradič-
ním rodinám, mužům a ženám, jejich 
dětem, křesťanům…

Toto bychom měli mít na paměti, až 
půjdeme v květnu k volebním urnám 
a budeme rozhodovat o složení Evrop-
ského parlamentu v Bruselu. Protože 
až se v blízké či pozdější budoucnosti 
přivalí další hordy migrantů s nataže-
nou dlaní a zatnutou pěstí u druhé ru-
ky, bude to právě Evropská unie a její 
představitelé, kdo bude stát u pomy-
slné hraniční závory. Už jednou nám 
v celé obludnosti předvedli, čeho jsou 
schopni a jaké s námi mají úmysly. Ne-
opakujme stejnou chybu!

Michal ASTAPOV

DSSS kandiduje 
do Bruselu

Dělnická strana sociální spravedlnos-
ti (DSSS) odevzdala 18. března kandidát-
ní listinu pro volby do Evropského parla-
mentu, které se uskuteční ve dnech 24. 
a 25. května 2019. 
DSSS kandidu-
je za podpory po-
litické strany NÁ-
RODNÍ FRONTA 
a název kandidátky 
zní: Dělnická stra-
na sociální sprave-
dlnosti – Za národ-
ní suverenitu!

Lídrem kandi-
dátky je předseda 
DSSS Tomáš Vandas, kterému kryjí záda 
olympijský vítěz Ota Zaremba a výkonný 
místopředseda Jiří Štěpánek. Na dalších 
čelných místech jsou rovněž místopřed-
sedkyně DSSS Alena Poláčková, zastupitel 
města Větřní Roman Pospíšil či radní měs-
ta Duchcova Jindřich Svoboda. 

„Jsem přesvědčen, že nabízíme kvalitní 
kandidáty, kteří jsou zárukou spolehlivosti 
a dobré prezentace národního programu, 
který prosazujeme dlouhodobě. DSSS, ja-
ko tradiční nositelka národního programu, 
je nadějí a alternativou vůči zprofanova-
ným parlamentním stranám. Je nutné ko-
laboranty v Evropském parlamentu, kte-
ří reprezentují Českou republiku, vymě-
nit za skutečné vlastence. I proto apeluji 
na občany, aby šli k volbám,“ uvedl před-
seda DSSS Tomáš Vandas. 

Co se týká volebního programu, DSSS 
dlouhodobě prosazuje opuštění Evropské 
unie, která směřuje k vytvoření totalitní-
ho jednotného státu, a prosazuje návrat 
ke spolupráci samostatných a suverénních 
států v hospodářské oblasti. Rovněž od-
mítáme zavedení eura místo koruny. Více 
z programových priorit na str. 4. -red-
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James Bond jako černoch nebo žena, školní toalety pro „třetí pohlaví“, 
gender, tzv. transgender, mazání „závadných“ příspěvků na Facebooku zejména 
po teroristickém útoků islamistů, zakazování vánočních stromků na veřejném 
prostranství, stříhání copů německým dívkám v mateřských školách, aby snad 
nepřipomínaly nacionalismus a patriotismus, a tak dále, a tak dále… To jsou jen 
malé střípky velké mozaiky pokračujícího úpadku kdysi hrdé a pro světové dějiny 
určující Evropy, která prostřednictvím neomarxistické instituce jménem Evropská 
unie hodnotově i populačně vyklízí cestu radikálnímu a nekompromisnímu islámu.

Volby do Evropského parla-
mentu jsou dlouhodobě neob-
líbené, což dokumentuje vo-
lební (ne)účast, která se v roce 
2014 dostala na pouhých osm-
náct procent. Jde o souběh ně-
kolika faktorů. Především se lidé 
o dění v Bruselu moc nezajíma-
jí, protože mají pocit, že se jich 
to nedotýká, a také, že neúčastí 

v hlasování dává část voličů najevo odpor ke smě-
řování, kterým se unie v posledních letech ubírá.

Já si naopak myslím, že i přes odpor k Evropské 
unii je nutné a důležité jít volit. Pokud totiž tak ne-
učiníme, dobrovolně vyklízíme pole českým euro-
hujerům, kteří by vyměnili zbytek naší země a su-
verenity za cokoliv, co jim přinese koryto a pre-
bendy. Vždyť pánové Štětina, Telička či Pospíšil, 
to jsou přímo ukázkové příklady kolaborantů. Proč 
tam takové lidi nechávat jenom proto, že pasivně 

rezignujeme na hlasovací právo?
Naše země si zaslouží lepší politické reprezen-

tanty. Hlavně takové, kteří se neštítí slova vlaste-
nec, nacionalista či suverenita. Takové, kteří ne-
budou nadřazovat zájmy velmocí nad naše, ne-
budou prosazovat šíření islamizace a imigrace. Je 
to jen na nás. I proto nejsou eurovolby zbytečné. 
Proto apeluji na všechny občany: Pojďte k volbám 
a podpořte národní kandidáty.

Mgr. Tomáš VANDAS, předseda DSSS

Volební neúčastí podpoříte Teličku a další zrádce

Veřejné plochy v Berlíně „zdobí“ 
multikulturní poutače na rozšířenou 
linku metra U5.  Foto: DL

أوروبا 
ISLÁMU

Multikulti:
TROJSKÝ KŮŇ
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Cenzura na síti, salmonela na talíři!
Eurokomisařka Jourová (ANO) „zamakala“ v Bruselu 

Původní vize ce-
lé Evropské unie 
byla ta, že si jsou 

všechny členské stá-
ty rovny a že neexis-
tuje žádná první a dru-
há členská liga. Skuteč-
nost je však jiná. V ob-
lasti kvality potravin 
to platí dvojnásob. Je 
smutnou praxí, že zá-
padní výrobci potravin, 
ale i pracích prášků ma-
jí dvojí kvalitu u výrobků 
prodávaných u nich do-
ma a u výrobků prodá-
vaných ve východní Ev-
ropě. V masových kon-
zervách prodávaných 
v západních obcho-
dech je maso, a ve vý-
chodních zemích kon-
zumujeme sóju a kuřecí 
separát. Do toho všeho 
Evropou křižuje polské maso pochybné kvali-
ty a původu, mnohdy plné salmonely a zdraví 
škodlivých bakterií. 

Není to tak dlouho, kdy Českou republi-
kou hýbala aféra s nebezpečným polským ma-
sem, kdy ho úřady doslova v tunách zabavova-

ly. Unijní orgány na tu-
to problematiku ochra-
ny spotřebitelů pamatu-
jí a zřídily honosný úřad 
evropského komisaře. 
Vláda České republi-
ky nominovala na tuto 
pozici Věru Jourovou 
za Babišovo ANO, a je-
jí plný titul zní: Komi-
sařka pro spravedlnost, 
ochranu spotřebitelů 
a otázky rovnosti pohla-
ví. Takže čeští spotřebi-
telé měli na tomto poli 
českého zástupce a zís-
kali tak naivní pocit, že 
se vše změní. Omyl! 

Když české úřa-
dy pečlivě kontrolova-
ly polské maso dová-
žející se do republiky, 
byly upozorněny bru-
selským přípisem, aby 

těchto kontrol zanechaly, neboť jsou prý dis-
kriminující. Od paní Jourové žádné podporují-
cí stanovisko českým úřadům nedošlo. Ani do-
jít nemohlo, neboť paní komisařka byla předse-
dou ANO vybrána proto, aby jeho zemědělsko-
-potravinářský byznys jistila z evropských pater 

politiky. V podstatě to byla taková prodloužená 
ruka Agrofertu.

Komisařka Jourová nebyla až taková hvězda 
svého působení v evropských strukturách, ne-
boť v roce 2015 Organizace pro kontrolu lobbin-
gu v Evropské unii upozornila na úzkou vazbu 
Jourové na Andreje Babiše, který ovládá pod-
statnou část českého potravinářského a che-
mického průmyslu i médií, a jehož firmy obdr-
žely značné množství evropských grantů a ze-
mědělských dotací. Dále organizace upozorni-
la na konflikt zájmů, poněvadž Jourová nejpr-
ve pracovala ve veřejné správě v oblasti evrop-
ských fondů a spoluvlastnila firmu Primavera 
Consulting, která ve stejné oblasti podnikala.

Komisařka Jourová nás sice měla chránit 
před zdraví škodlivými potravinami, ale na-

místo toho se neblaze proslavila „ochranou 
před nevhodnými názory a fakty“. Její snaha 
byla napnuta směrem k sociálním sítím (např. 
Facebooku), kde jsou k dispozici i jiné, než ofi-
ciální názory, a proti těm je potřeba vystupovat, 
aby zněla ta jedna jediná pravda. Pravda bru-
selská, pravda washingtonská a pravda politic-
kých neziskovek. Cenzory, kteří „nevhodné“ pří-
spěvky, názory či fakta objevují a nahlašují, po-
chválila komisařka Jourová slovy: „Probírají se 
stokou. Podle mne jsou to hrdinové digitálního 
věku“. Nezapomínejme, že komisařka Jouro-
vá byla nominantem ANO a ze stejné líhně po-
chází i hlavní evropský kolaborant Telička. Věřit 
hnutí ANO a Babišovi, že jsou ochránci českých 
národních zájmů, je nebezpečné a krátkozraké.

Jiří ŠTĚPÁNEK

Ke kauze Jourová a cenzura na internetu se vyjádřil lídr evropské kandidátky 
DSSS a předseda této strany Tomáš Vandas: „Někdo si pod pojmem hrdina před-
staví záchranáře, jiný hasiče, horolezce, další třeba sociální pracovníky, obětavě se 
starající o nemocné děti či nemohoucí seniory. Každý to vidí odlišně. Pro paní Věru 
Jourovou z hnutí ANO, eurokomisařku pro spravedlnost, jsou hrdinové dnešní do-
by cenzoři, kteří musí bojovat s ,nenávistí‘ na internetu a sociálních sítích.“ Vandas 
dále konstatoval, že Jourovou do funkce eurokomisařky nominovalo hnutí ANO pre-
miéra Babiše. „I když premiér často hovoří odmítavě o migraci a negativně o Bru-
selu, není ANO to pronárodní hnutí ve smyslu obhajoby národní suverenity a na-
šich zájmů. To je třeba si uvědomit,“ dodal předseda DSSS.

Pospíšil (DSSS): Jedině přísné kontroly jako v USA zastaví migranty
V loňských komunálních volbách ob-

hájil svůj mandát na radnici jihočes-
kého městečka Větřní Roman Pospí-

šil z DSSS. Nyní kandiduje za stejnou stranu 
do Evropského parlamentu. Položili jsme mu 
několik otázek, s čím a jakými plány se uchá-
zí o důvěru voličů.

V případě opakování imigrační vlny z roku 
2015 byste se na půdě Evropského parlamen-
tu zachoval jak?

Prosazoval bych uzavření a následnou 
ochranu hranic všech států EU, především pak 
České republiky. Odmítl bych jakékoliv uprch-
lické kvóty. Chtěl bych zamezit přílivu imigran-
tů do všech zemí EU velmi přísnými kontrola-
mi, tak jak to činí USA, když chcete státy pou-
ze navštívit.

Znáte některé současné české europoslan-
ce? Jak hodnotíte jejich činnost?

Například pana Teličku (ANO), pana Poche-
ho (ČSSD) nebo paní Charanzovou (ANO), to 

jsou jedni z těch, kdo hlasovali pro proces s Ma-
ďarskem za jeho protiimigrační politiku. Nelze 
jim upřít vysoké pracovní nasazení, a to i podle 
hodnocení projektu MEP Ranking – tento pro-
jekt statisticky hodnotí činnost všech členů Ev-
ropského parlamentu. Nicméně jejich činnost je 
více prospěšná EU, potažmo zakládajícím člen-
ským státům, než občanům ČR. Naopak hůře 
hodnocení členové jako například pan Payne 
(Svobodní) nebo pan Keller (ČSSD) se naopak 
snažili udělat něco pro ČR, ale to se prosazova-
né politice EU nehodilo, takže jsou uráženi ig-
norováním jejich návrhů a dotazů.

Máte bohaté zkušenosti z komunální po-
litiky a s řízením obce. Jak byste je uplatnil 
v Bruselu, jenž se snaží diktovat celé Evropě?

Vzhledem k odpovědi na minulou otáz-
ku zřejmě velmi obtížně, což neznamená, že 

bych nečinně seděl. Rozhodně bych vystupo-
val s projevy, snažil bych se podat maximum 
pozměňovacích návrhů, hledal bych spojen-
ce, abychom zajistili co nejlepší budoucnost 
pro naše občany.

Co se vám na radnici ve Větřní poved-
lo, respektive co považujete za svůj největ-
ší úspěch?

Za svůj osobní úspěch považuji zajištění byd-
lení pro několik místních rodin, které byly v tak-
řka neřešitelné životní situaci.

Proč je podle vás důležité jít k evropským 
volbám?

Nevidím budoucnost nejen naší země, ale 
celé Evropy v dobrém světle. Je nutné udělat 
cokoliv, aby nás nejsilnější země EU svým pro-
spěchářským jednáním nedostaly do záhuby.

-red-

DSSS spustila volební euroweb
Dělnická strana sociální spravedlnosti 

(DSSS) oficiálně zprovoznila na adrese 
www.eu.dsss.cz nový volební server 

pro volby do Evropského parlamentu, které 
se uskuteční ve dnech 24. a 25. května 2019. 
Najdete na něm důležité informace k volbám, 
programové priority nebo plakáty a letáky. Vše 
bude postupně doplňováno a aktualizováno. 
Hlavním heslem kampaně je „Za národní su-
verenitu!“.

DSSS jde do kampaně k evropským vol-

bám s cílem prezentovat důležité otázky ná-
rodní suverenity, o kterou jsme z velké části 
v posledních letech přišli. „Podle našeho ná-
zoru, pokud má Evropa fungovat a přežít, mu-
sí se logicky vrátit ke kořenům, tedy spoluprá-
ci suverénních národních států v hospodářské 
oblasti. Pokud budou silné národní státy, bu-
de silná i Evropa. To však znamená silnou ob-
měnu fungování Evropské unie a výměnu ne-
schopných a zkorumpovaných politiků,“ říká 
předseda DSSS Tomáš Vandas. -red-

„Obohaceni“ spalničkami z Porošenkovy Ukrajiny
Otevřené hranice ohrožují evropské oby-

vatele i mnohými nemocemi, které by-
ly považovány za vymýcené či alespoň 

pod kontrolou. Příkladem poslední doby jsou 
spalničky, jejichž zvýšený počet je u české po-
pulace způsobený epidemií na Ukrajině, která 
za uplynulý rok hlásila 55 tisíc případů spal-
niček, což podle parametrů Světové zdravot-
nické organizace odpovídá epidemii. Nejví-
ce je zasažena Lvovská oblast, ze které přijíž-
dí velký počet ukrajinských legálních či nele-
gálních pracovníků do České republiky. Volný 
pohyb pracovních sil je mantra evropských 
úřadů a bruselských úředníků, jenže tento po-
hyb je nekontrolovatelný, zcela bezbřehý a ne-
postižitelný. Díky migraci pracovních sil z vý-

chodní Evropy a mnohých asijských států je 
česká populace ohrožena nemocemi, se kte-
rými si naše civilizace dovedla poradit a dr-
žet je na uzdě. 

Jsou kraje a města, kde je obyvatelstvo zdra-
votně ohrožováno zahraničními dělníky z mon-
toven. V Plzni polovina nakažených tuberkuló-
zou jsou cizinci – dělníci. Ubytovny, brlohy pl-
né východních dělníků jsou nejenom semeniš-
těm nemocí a drog, ale i základnou pouliční kri-
minality a vražd. O nemocech šířených cizinci 
se moc nemluví, jsou vydávána pouhá strohá 
stanoviska. Příčinou tohoto stavu je nekvalitní 
zdravotnictví a minimální proočkovanost po-
pulace ze zemí odkud přicházejí zahraniční za-
městnanci. Ti jsou zde léčeni mnohdy na úkor 

českého občana, protože velká část z nich ne-
má ani zdravotní pojištění.

Existuje reálné nebezpečí, že infekční nemo-
ci budou v naší republice dramaticky přibývat, 
protože pro EU a tím i pro Českou republiku 
je největším spojencem na východě Ukrajina. 
Ve spolupráci s Bruselem se připravují plány 
na ještě větší příliv nekvalifikované pracovní sí-
ly z Ukrajiny, aby se pomohlo tamní ekonomice. 
Inu, kdo je proti Rusku, je náš přítel nejvěrnější. 
Oficiální propagandu pranic nezajímá, že ukra-
jinský prezident Porošenko je oligarcha, který 
odstranil jiné oligarchy, podle Bruselu je to de-
mokrat a tímto končí jakákoliv diskuse. 

Nejenom nakažlivé nemoci hrozí od pracov-
níků z východních zemí. Vládní úřady jednají 

o příchodu ukrajinských lékařů do českých ne-
mocnic, které se potýkají s nedostatkem zdra-
votnického personálu. Zde nejde o strach, že 
by české pacienty ošetřoval lékař – cizinec, ale 
obava pramení z profesní erudice těchto léka-
řů, protože nikdo neví, jak kupř. na Ukrajině je 
studium lékařství kvalitní a hluboké. Může na-
stat situace, že vládní úřady ve snaze splnit zá-
vazky vůči spojenecké Ukrajině budou přehlížet 
profesní nedostatky příchozích lékařů a zdra-
votních sester. Jedinou péčí a starostí českých 
úřadů a politiků má být ochrana zdraví a bez-
pečnosti vlastních občanů – Čechů a Morava-
nů. Členství v EU a podřízená diplomacie to roz-
hodně nezaručí.

František VERNER

Někdy je facka…
…nejlepší argument. Ne, nebudu zde vyzý-

vat či propagovat násilí jako nejlepší řešení ja-
kéhokoliv problému. Násilí sice provází lidstvo 
od nepaměti a leckdy by bez něj nebylo pokro-
ku, ale dnes prý žijeme v jiné, humánnější do-
bě. Nic proti, i když si o tom myslím svoje… Nic-
méně. Zrovna před pár minutami jsem shlédl 
video s novozélandským senátorem Fraserem 
Anningem, který ve svém nedávném prohláše-
ní zkritizoval imigrační politiku na Novém Zélan-
du, a sice v reakci na nedávný masakr tamních 
muslimských přistěhovalců. Tuhle část ponech-
me stranou, nechci zabíhat do detailů této tra-
gické události, na to zde není prostor. Nuže. Pan 

senátor mluví na jakémsi setkání, tiskovce či ně-
čem podobném, když tu k němu přistoupí jakýsi 
mladík, začne si jej natáčet na mobil a vzápětí mu 
o hlavu rozbije vajíčko. To jistě není život ohrožu-
jící materiál, ale potupa je to náramná. Z mého 
pohledu, a uznávám, že jde o pohled poměrně 
subjektivní, se senátor zachoval jako chlap. Mla-
díkovi prostě vlepil jednu poctivou, skoro by se 
chtělo říci českou facku. A tím se dostávám zpět 
na začátek, k názvu mojí úvahy. Někdy je prostě 
nejlepší argument na lidskou nízkost a ubohost 
pořádná facka. Berte to jako moji úvahu, která 
k ničemu nenabádá. Obrázek si udělá každý sám. 
Jsme dospělí. Karel KREUZBERG
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Socialisté a pseudolidovci tahají v EP za nitky. Zatím.
Evropský parlament (EP) je zákonodár-

né shromáždění, ve kterém sice zaseda-
jí poslanci zvolení v domovských zemích 
za konkrétní politické strany, ale tam se 

sdružují do frakcí, což bychom z pohledu domácí-
ho parlamentu přirovnali k poslaneckým klubům. 

Ve frakcích jsou poslanci nikoliv podle národ-
ní příslušnosti, ale podle politické příslušnos-
ti. V čele frakce je předseda a dva místopřed-
sedové. V současném EP je celkem osm frak-
cí, kdy v pěti z nich zasedají poslanci zvolení 
v eurovolbách za Českou republiku. K založe-
ní frakce je zapotřebí minimálně 25 europo-
slanců ze sedmi členských zemí EU. Nejsilněj-
ší frakcí je tzv. Evropská lidová strana, ve které 
jsou zastoupeny za Českou republiku ty nejví-
ce pro-bruselské subjekty, jako je KDU-ČSL, 
TOP 09 či STAN. 

Druhou nejsilnější frakcí je Progresívní ali-
ance socialistů a demokratů v EP (ČSSD), s ni-
mi spolupracuje Aliance liberálů a demokra-
tů pro Evropu (ANO). Všechny tři významné 
frakce jako celek jsou proevropské a podpo-
rují přijetí evropské ústavní smlouvy.

Dnes mají euroskeptické frakce v EP do-
hromady 151 poslanců a dalších 12 legislativ-
ců je nezařazených. Evropskému parlamentu 

vládne koalice socialistů a křesťanských demokra-
tů – lidovců. Tento tandem je silně proevropský, 
ale ve smyslu co největší snahy omezit vliv národ-
ních států na chod EU, snahy nadřazovat evrop-
skou legislativu zákonům odhlasovaným národní-
mi parlamenty a v delším horizontu vytvořit Spo-
jené státy evropské, kde by současné státy byly 

regiony, provinciemi, federálními státy podřízený-
mi jednomu centru. 

EP rozhoduje o velkém množství záležitostí, kte-
ré ovlivňují náš život, jako je dnes stěžejní záleži-
tost migrace do Evropy, což je fenomén, jenž mů-
že zničit evropský kontinent v podobě, jak ho dnes 
známe. EP je zapojen formou spolurozhodování 

např. v oblasti zemědělské politiky, v některých 
otázkách volného pohybu osob, v oblasti vízo-
vé a přistěhovalecké politiky, přijímání někte-
rých opatření hospodářské a měnové politiky, 
opatření v oblasti dopravy, strukturálních fon-
dů, vymezení provádění společné obchodní 
politiky nebo přijímání finančních nařízení. Vý-
znamnou odlišností od národních parlamentů 
je absence práva legislativní iniciativy. Tu má 
jenom Evropská komise. EP ji však může po-
žádat, aby iniciovala určitý legislativní návrh.

Největším úkolem nadcházejících květno-
vých evropských voleb bude, aby jednotlivé 
členské státy dodaly do EP co nejvíce poslan-
ců za pronárodně orientované subjekty, které 
zabrání pokračování velké vládní koalice v EP 
a budou bránit přijímání nařízení, které jsou 
namířeny proti zájmu Evropanů, kteří chtě-
jí žit na kontinentě, kde si budou rozhodovat 
na svém a po svém. Josef TRUHLÁŘ

Venezuela: Demokracie s vůní ropy a dolaru
Současné dění v jihoamerické Venezue-

le ovlivňuje nejenom globální politiku se 
současným soupeřením velmocí, USA 
versus Rusko, ale také má co říci k poli-

tice evropské a dokonce i k české. Spojené stá-
ty si opět hrají na světového četníka a všechno to 
balí do lákavého pozlátka demokracie a svobody. 
Je samozřejmé, že si americká administrativa sa-
ma nebude pálit prsty, a proto vytahuje osvědče-
né dva žolíky – EU a pokrokovou demokratickou 
veřejnost. Všichni tito hráči činí tlak na Venezue-
lu, respektive na její legálně zvolené orgány, aby 
došlo ke změně politicko-společenských poměrů. 
V současnosti čelí Venezuela státnímu převratu, 
kdy se hlavou země samozvaně prohlásil vůdce 
tzv. opozice Guaidóa. Tohoto pučistu uznaly USA 
a další země EU, a připustily dvojvládí, které mů-
že vyústit v občanskou válku.

Z informací českého zpravodajství se může 
zdát, že zákonný prezident Maduro sedí sám v pre-
zidentském paláci, který hlídají ruští a kubánští žol-
dáci a ulice venezuelských měst ovládají průvo-
dy a manifestace rozjásaných obyvatel vzývajících 
proamerickou opozici. Opak je pravdou, protože 
prezident Maduro má podporu obyvatel, a zábě-
ry z provládních manifestací ukazují vratkost pozic 
amerických agentů. Je pochopitelné, že oficiální 
„česká“ místa by tyto záběry prohlásila za zkres-
lené, účelové a za dílo ruské propagandy. Vazalo-
vé Spojených států uznávají za hlavu státu něko-
ho, kdo se prohlásil prezidentem, aniž by proběh-
ly volby. Zde vyšel prezident Maduro vstříc opozi-
ci a prezidentské volby hodlá vypsat dříve, než je 

řádný termín. Ale to se samozřejmě opozici neho-
dí, protože v legálních volbách působí jeden fak-
tor, který nemají pseudoliberálové s lžidemokraty 
rádi – hlas lidu, rozhodnutí voličů. Kdyby obča-
né Venezuely v prezidentských volbách rozhod-
li, že Maduro může pokračovat ve funkci, tak by 
se současný puč v režii CIA stal trapným operet-
ním činem a Guaidó by škemral v Bruselu o azyl.

Pro lepší orientaci a pochopení s dnešním vý-
vojem musí zaznít, proč se USA a jeho spojen-
ci tolik snaží. Madurův předchůdce v úřadu, plu-
kovník Chávez, podnikl dalekosáhlé hospodářské 
reformy, které spočívaly ve znárodnění ropného 
průmyslu. Nedá se ovšem říci, že by to bylo zná-
rodnění bez náhrady, protože vlastníkům, většinou 
americkým koncernům, byla vyplacena náhrada 
v tržní ceně a zůstal jim menšinový podíl. Struč-
ně řečeno – od té doby výnosy z venezuelské ro-
py šly venezuelským občanům, a ne akcionářům 
na Manhattanu. A tím pádem se zvýšily investi-
ce do školství a zdravotnictví, a situace se zača-
la na jihoamerické poměry velice zlepšovat. Byly 
rozparcelovány latifundie a ladem ležící půda byla 
přidělována bezzemkům a chudým venkovanům.

Takže důvodem dnešního dvojvládí není de-
mokracie, svoboda či svobodné volby, ale pou-
ze jen a jen zisky z ropy, lépe řečeno jejich nové 
směřování – z Venezuely do USA. Guáidó a jeho 
nohsledi dostanou drobky z panského stolu a bu-
de jim umožněno „vládnout“. Skutečnými vládci 
Venezuely budou americké ropné koncerny a po-
radci CIA. Za vším je prostě jen dolar a ropa. Je 
to klasická metoda importu demokracie v americ-

ké režii, jak to svět poznal v případě Libye, Iráku, 
Afghánistánu, Tunisu anebo Sýrie, kdy fungující 
a stabilní státy byly rozvráceny a totálně desta-
bilizovány. V těchto zemích jsou u moci loutko-
vé vlády, které plní americké příkazy. Příklad ve-
nezuelské cesty v oblasti politické a hospodářské 
by byl z pozice pohledu americké administrativy 
velmi „nebezpečným“ příkladem pro ostatní jiho-
americké státy, které by se mohly emancipovat 
z amerického vlivu.

Není s podivem, že pražští kavárenští demo-
kraté v čele s probruselským poskokem minist-
rem Petříčkem nadšeně uznali Guádióa za lži pre-
zidenta Venezuely, neboť to přesně zapadá do je-
jich „demokratického“ vidění světa. Mají plná ús-
ta demokracie, ale uznávají jen takovou demokra-
cii a výsledky voleb, které jim vyhovují. Když vý-
sledky neodpovídají jejich představám či předsta-
vám jejich chlebodárců, tak organizují „majdany“ 
či manifestace moderované herci a činí nátlaky 
na legálně zvolené státní orgány. Vyhlašují, že pre-
zident není jejich prezidentem, když nebyl zvolen 
jejich favorit. Naposledy jsme to viděli u naší pre-
zidentské volby.

Ve Venezuele jde jen o ropu, zisky z ní a o po-
sílení amerického mocenského vlivu v regionu. 
K tomu Američané využívají nastrčených vlasti-
zrádných figurek, které jsou podporovány evrop-
skými vazaly. Demokracie západního typu, která 
je tak vehementně importována do celého světa 
nestojí na vládě lidu a jeho volených zástupcích, 
ale stojí na penězích, zmanipulovaných sdělova-
cích prostředcích a zbraních. Jiří ŠTĚPÁNEK

Tažení proti církvi
Pomalu každý den jsme ata-

kováni skandálními zpráva-
mi o údajných sexuálních 
deliktech představitelů ka-

tolické církve. Oběti jsou vždy stej-
ně, viník jakbysmet. U většiny pří-
padů se má jednat o nezletilého 
chlapce, jenž se místo duchovní 
útěchy dočká ze strany „chlípné-
ho preláta“ údajného sexuálního 
obtěžování. Z odhalování těchto 
případů se již stalo globální tažení, 
které už bohužel proniklo i na na-
še území, a má tak ještě více po-
škodit už tak pošramocený obraz 
církve ve společnosti (cíleně euro-
americké). 

Rozhodně nechci bagatelizo-
vat individuální excesy jednotliv-
ců, bylo by ostatně utopií myslet 
si, že v miliardovém lidském stá-
du věřících a jejich pastýřů se sem 
tam nenajde černá ovce. Problém 
je však v tom, že zde se vytvoři-
la a postupně zmohutněla protikatolická štvavá 
kampaň, jejímž skutečným a upřímným účelem 
není odhalovat, ale co nejvíce poškodit a očernit 
římskokatolickou církev v očích věřících i ateistů. 
A jsme u toho: křesťanství, to je tradice, kultura, 
náš domov, naše krajina. Tedy vše, co má být po-
šlapáno, zlikvidováno a zapomenuto. Jedině spo-
lečnost, která je vytržena ze svých kořenů a tra-

dic, je na „nejlepší“ cestě ke svému zániku. A to 
už se dnes děje. Mediální kontrast „mladého, ra-
dikálního islámu“ vedle „zvrhlé, úpadkové a pou-
ze stařenkami obhajované církve“ je dlouhodobý 
a hlavně – účelový.

Skandalizace duchovních má i svou politickou 
rovinu. Běda tomu hodnostáři, jenž se ve svém 
nedělním kázání odváží oponovat „novotám“, 

např. Istanbulské smlouvě – lik-
vidačnímu patentu tradiční rodi-
ny. Na Slovensku, ale i v České re-
publice proti Istanbulské smlou-
vě kněží otevřeně vystupují, jejich 
hlas je ovšem v mainstreamu ba-
gatelizován, zlehčován a mnohý-
mi „experty“ na pravdu a lásku 
hanlivě popliván (jako v případě 
svatováclavského kázaní Petra Pi-
ťhy, nebo slovenského faráře Ma-
riána Kuffy). Nechybí samozřejmě 
novinářská zkratka, že zneužívá-
ní dětí kněžím nevadí, Istanbul-
ská smlouva ano. Jako „protivá-
hu“ závadným názorům znějícím 
od oltáře média vytasí jejich oblí-
beného Halíka, jenž má vždy ten 
správný, mainstreamový názor. 
Naštěstí tragikomičnost stále se 
opakujícího scénáře „kontroverz-
ní kněz“ vs. „spravedlivý Halík“ 
je už natolik průhledná a nevěro-
hodná, že pouze idiot bez vlastní-

ho názoru může celou lež zbaštit i s navijákem. 
Nicméně ostří namířené proti církvi tím rozhod-

ně otupeno nebude a do budoucna očekávejme 
ještě větší tlak na pomyslnou pilu. Jak už bylo ře-
čeno, účel toho všeho je jasný a neměnný: vyhla-
dit veškerou religiozitu evropského prostoru. Kdo 
to ještě nepochopil, měl by se velmi rychle pro-
budit. Martin KNĚŽICKÝ

      

22. 3. 2019
ČISTÉ ÚSTÍ se zapojí do evropských voleb. 

Na koaliční kandidátce DSSS a NÁRODNÍ FRON-
TY pod názvem „Dělnická strana sociální sprave-
dlnosti – Za národní suverenitu!“ pro volby do Ev-
ropského parlamentu bude i místopředseda hnutí 
ČISTÉ ÚSTÍ Martin Vrtiška, fotbalový trenér TJ 
Krupka. Podpořte nás svým hlasem.

19. 3.
Dělnická mládež navštívila oddělení dětské on-

kologie v pražské nemocnici Motol, kde předala 
nemocným dětem hračky, pastelky, fixy, omalo-
vánky, puzzle a hrací karty. Každý z nás byl 
na měkko, když jsme viděli, jak rakovina dokáže 
dětem ničit život. Dětští pacienti se ale nevzdávají 
a bojují proti nepřízni osudu hrami a kreslením.

16. 3.
#DSSS blahopřeje předsedovi LSNS Mariano-

vi Kotlebovi k výbornému výsledku v prezident-
ských volbách na Slovensku. Celkové 4. místo 
a zisk přes 10 procent je skutečně výborný výsle-
dek národního kandidáta. Je ale tragédií těchto 
voleb, že si zmasírovaní slovenští voliči pošlou 
do finále voleb mediální rychlokvašku a brusel-
ského byrokrata. To je po Kiskovi z bláta do louže.

15. 3.
„Dnes je to osmdesát let, kdy německá armá-

da vstoupila do zbytku českomoravského prosto-
ru a na Slovensku již den existovala První sloven-
ská republika. Obsazení západní části bývalého 
Československa nebylo nahodilým, impulzívním 
či neplánovaným krokem Velkoněmecké Říše, ale 
byla to plánovaná a dlouho dopředu připravova-
ná akce vojenská a politická,“ píše v komentáři 
místopředseda DSSS Jiří Štěpánek

22. 2.
Předseda #DSSS Tomáš Vandas se dnes v ob-

ci Linhartice u Moravské Třebové účastní besedy, 
na kterou byl pozván místním klubem SPD. Pří-
tomni jsou i Zdeněk Chytra či PhDr. Petr Hampl. 
Předsedu strany doprovází místopředsedové Jiří 
Froněk a Jiří Štěpánek.

Více na facebook.com/dsss.cz/

  
22. 3. 2019

ODKAZ: Expert Milo: Kotlebovu stranu by ma-
li rozpustiť, je na to veľa dôvodov.  TWEET: Klidně 
ať to udělají. Marian se jim bude jen smát...:-)

19. 3.
ODKAZ: Šéf pražských muslimů vyzval 

k ozbrojování. Ústředí se od něj distancuje. 
 TWEET: „Bude @jhamacek jednat, nebo jeho vy-
hrožování represemi míří jen na slušné občany?“

19. 3.
ODKAZ: Putin připoutal Krym ještě víc k Rus-

ku, spustil tam naplno dvě elektrárny…  TWEET: 
„Není potřeba ho nijak připoutávat. Je ruský.“

18. 3. 
 TWEET @jhamacek: Nestačí stále opakovat, 

že nelegální migraci je třeba zastavit. Je nutné při-
cházet s konkrétními kroky. A přesně to děláme. 
Podporujeme bezpečnost, zlepšujeme životní 
podmínky i lékařskou péči tam, kde to má smysl 
a kde je to potřeba. RE TWEET @tomas_vandas: 
Pane @jhamacek, lékařskou péči věnujte zejména 
našim lidem, ne cizím. Jste snad členem české 
vlády, nebo nic takového už neexistuje? 

17. 3.
ODKAZ: Byl první genderově neutrální oso-

bou v USA, teď je zase mužem. Pohlaví je nezmě-
nitelné, tvrdí.  TWEET: Tohle se asi transgender 
úchylům líbit nebude... ??

16. 3.
ODKAZ: Hrdina, píší lidé o pachateli teroru 

na Zélandu. Výroky prověří policie.  TWEET: Od-
suzuji jakékoliv vraždění nevinných civilistů. Je 
ale zajímavé, že když islamisté páchají teroris-
mus, jde podle médií většinou o psychicky naru-
šené jedince. V opačném případě jde o extremis-
ty či neonacisty.

11. 3.
ODKAZ: Nechci rodit, abych zachránila svět. 

Desítky žen se zřekly budoucích dětí kvůli globál-
nímu oteplování.  TWEET: Což takhle doporučit 
léčbu studenou vodou u Dr. Chocholouška??? Ta-
ky máte pocit, že tenhle svět jde do...?

Více na twitter.com/tomas_vandas

@tomas_vandas

@dsss.cz

Delegace DSSS v BruseluDelegace DSSS v Bruselu



IV

Program DSSS k evropským volbám ve čtyřech bodech
1. Praha místo Bruselu

Česká republika si musí zachovat právo na sa-
mostatné rozhodování. Nepotřebujeme, aby 
nám úředníci z Bruselu určovali, co je pro nás 
správné, co smíme a co ne, jaké žárovky má-
me používat, či jak máme říkat tradičním čes-
kým výrobkům.

Evropská unie dávno sešla ze své cesty a dnes 
již tvoří jen nesmyslnou federaci, jejímž hlavním 
účelem je prosazovat zájmy skupiny nadnárod-

ních korporací na úkor národních států. Naším cí-
lem musí být rozbít zevnitř tento nefunkční „su-
perstát“ a návrat do doby navzájem spolupracují-
cích suverénních národních států na základě vol-
né obchodní unie.

Prosazujeme: Referendum o vystoupení ČR 
z EU. Obnovení naší suverenity a nezávislosti 
na nadnárodním kapitálu. Ekonomickou orientaci 
i na alternativní trhy mimo EU.

2. Identita místo globalizace
Náš národ je stejně jako další národy v Evro-

pě systematicky ničen a rozpouštěn v multikul-
turním experimentu. Pro nadnárodní firmy před-
stavujeme jen „levnou montovnu“ v srdci Evro-
py, kde se dají za minimální mzdu vykořisťovat 
novodobí otroci.

Obludnou politiku multikulturalismu už odsou-
dili mnohé státy a jejich čelní představitelé a je jen 
na nás, jestli necháme dojít šílené pokusy multi-
kulturních inženýrů tak daleko, abychom se i u nás 
dočkali hořících aut jako v Paříži, vraždících gan-
gů jako v Londýně, či statisícových muslimských 
čtvrtí jako v Berlíně.

Každý národ má právo na svoje sebeurčení 
a identitu. Neexistuje žádný jediný model doko-
nalého systému, který by byl aplikovatelný v kaž-
dých podmínkách. Respektujme cizí kultury v je-
jich státech a zároveň se zasazujme o zachování 
naší kulturní identity v ČR.

Prosazujeme: Okamžité opuštění multikulturní 
politiky, jejíž propagace a podpora devastuje na-
ši zemi. Jako podmínku pro české občanství po-
žadujeme zkoušky z českého jazyka, historie na-
šeho národa a zároveň dlouhodobou bezúhon-
nost. Podporu českých výrobků a drobných pod-
nikatelů, včetně založení českého řetězce domá-
cích potravin.

3. Koruna místo eura
Společná evropská měna euro je v mno-

ha případech hlavní příčina špatné ekonomic-
ké stability některých dnes již fakticky krachu-
jících států.

Ve chvíli, kdy některé státy zkoumají možnosti, 
jak se eura zbavit a obnovit svoji původní národní 
měnu, se někteří vládní a parlamentní politici na-
opak snaží přijetí rozpadající se vize evropské mě-
ny u nás co nejvíce uspíšit.

Prosazujeme: Zachování české koruny jako na-
ší národní měny. Lepší dozor nad ČNB, tak aby-
chom mohli regulovat hodnotu naší měny podle 

zájmů naší země a ne podle finanční situace čle-
nů rady ČNB.

4. Práce místo přistěhovalectví
Upřednostňujeme v prvé řadě možnost práce 

pro občany České republiky. Není možné zaměst-
návat nekvalifikované zahraniční pracovníky, když 
mnoho našich občanů nemá dlouhodobě práci. 
Práce musí být právem a ne přepychem.

Prosazujeme: Zastavení přijímání zahraničních 
pracovníků s nízkou kvalifikací a srovnatelné pra-
covní a platové podmínky v nadnárodních spo-
lečnostech v rámci působnosti EU. Snížení DPH 
a s tím zvýšenou možnost koupěschopnosti čes-
kých domácností. Daňové úlevy pro menší čes-
ké firmy, určení minimální mzdy v rámci celé EU, 
aby se tak částečně zamezilo pohybu pracovních 
sil z jednotlivých států. Zrušení pracovních agen-
tur, které by mohly fungovat v rámci EU pouze 
jako zprostředkovatelé nabídek pracovních míst 
a nikoliv jako zaměstnavatelé, kdy se pracovní sí-
la stává zbožím. www.eu.dsss.cz

Psali jsme před 10 lety
Žijeme ve společnosti, která je nemocná. 

O tom není pochyb. My, v Dělnické straně, 
jsme velmi tolerantní lidé, ale zlořády, které 

jsou dovoleny, již překročily únosnou mez. Takže 
za prvé: vždy byla snaha zabezpečit především 
vlastní příslušníky národa či státu. Dnes však ne-
ní těžké nabýt pocitu, že my jsme zde ti úplně po-
slední, že o nás tady vůbec nejde. Mnohem pod-
statnější je, aby se v Evropě dařilo dobře imigran-
tům z  Afriky či z jiných exotických míst. Vždyť tyto 
osoby k nám přijdou a za pár měsíců jsou již kom-
pletně zabezpečeni…

Dříve, byla-li žena obtěžkána, považovalo se to 
za největší možné štěstí. Liberální společnost však 
zcela změnila žebříček hodnot. Z potratu se stal lé-
kařský zákrok, který odstraní nepříjemnou choro-
bu a zachrání nakažené pacientce bezstarostný ži-
vot. Naše partnerky polykají antikoncepční pilulky 
jako bonbony a už si nikdo ani neuvědomuje, jaké 
zlo to je. Z dítěte se stala nemoc a heslem dne je 
si užívat. Líným lidem, kterým se nechce pracovat, 
stát každý měsíc posílá nemalé peníze a oni se jen 
radují, veselí a užívají. Povaleči, ať už mají jakouko-
li barvu pleti, získávají všude samé výhody a stát 
nebo město se o ně vždy dobře postará, vždy jim 
zajistí neadekvátně kvalitní ubytování i zcela bez-
pracný příjem. Zkrátka, posledních dvacet let, po-
kud se někomu nechce, tak jednoduše pracovat 
nemusí a může žít na cizí účet. Je to tak správně?

(Dělnické listy č. 20, leden-březen 2009)

Vytrvalá práca pre národ má zmysel. Dôkazom je aj 
rastúca popularita Ľudovej strany Naše Slovensko
Ľudová strana Naše Slovensko už takmer de-

sať rokov bojuje za národné záujmy Slová-
kov. Táto strana nevznikla náhodou, ale do-

slova z nevyhnutnej potreby, keďže celé desaťro-
čia nebolo na Slovensku politickej sily, ktorá by 
sa skutočne zastávala ich záujmov. Politické stra-
ny len kupčili s hlasmi občanov a vždy, keď neja-
ká nová strana vzbudila nádej, sa po získaní moci 
len vysmiala svojim voličom. Namiesto práce pre 
občanov Slovenska sa len starali o svoje kšefty 
a predávali našu slovenskú vlasť cudzím záujmom.

Preto Marian Kotleba začal už v roku 2009 ne-
únavne pracovať na vytvorení silnej revolučnej 
politickej strany, ktorá by dokázala zastaviť sko-
rumpovaný a prehnitý systém. Za tie roky svo-
jej existencie dokázala Ľudová strana Naše Slo-
vensko bez peňazí, bez bohatých sponzorov, len 
vďaka svojej tvrdej práci získať  dostatočne veľkú 
podporu medzi ľuďmi, aby sa Marian Kotleba stal 
v roku 2013 predsedom Banskobystrického samo-
správneho kraja a aby sa Ľudová strana Naše Slo-
vensko následne v parlamentných voľbách v roku 
2016 dostala so ziskom 8 % hlasov do Národnej 
rady Slovenskej republiky.

Nenávisť, s ktorou sa trinásť poslancov ĽS Na-
še Slovensko v Národnej rade Slovenskej repub-
liky dennodenne stretáva je naozaj len pre silné 
povahy. Opoziční ako aj koaliční poslanci ich ne-

ustále nálepkujú a označujú za extrémistov. Sna-
žia sa tak voličov odradiť od podpory pre túto stra-
nu. Drvivá väčšina politických strán taktiež igno-
ruje všetky dobré návrhy zákonov z dielne ĽS Na-
še Slovensko a nehlasujú za ne. Poslanci Ľudovej 
strany Naše Slovensko však na rozdiel od nich ne-
hlasujú za zákony podľa toho, ktorá politická stra-
na ich predkladá, ale podľa toho, či sú prospešné 

pre Slovensko a jeho obyvateľov.
Štandardní politici a liberálne médiá spolu 

s treťosektorovými organizáciami svoj boj proti 
Marianovi Kotlebovi a jeho strane nevzdávajú. Do-
konca aj generálny prokurátor Slovenskej repub-
liky podal v roku 2017 návrh na rozpustenie Ľu-
dovej strany Naše Slovensko. Predstaviteľom sys-
tému sa nepodarilo členov Ľudovej strany Naše 

Slovensko zastrašiť, vydierať, ani kúpiť, a tak ich 
stranu chcú politickým rozsudkom natvrdo zaká-
zať. Pojednávanie Najvyššieho súdu sa uskutoční 
už v utorok 9. apríla 2019, teda ešte pred voľbami 
do Európskeho parlamentu, do ktorých sa Ľudo-
vá strana Naše Slovensko chce zapojiť. 

Dôvod, prečo sa zrazu tak rýchlo ponáhľajú za-
kázať činnosť Ľudovej strany Naše Slovensko mô-
že úzko súvisieť s výsledkami prezidentských vo-
lieb, ktoré sa na Slovensku konali 16. marca tohto 
roku. Marian Kotleba, ako kandidát na prezidenta 
SR, získal totiž navzdory extrémnej antikampani 
zo strany médií až o štvrtinu viac hlasov, ako zís-
kala Ľudová strana Naše Slovensko v posledných 
parlamentných voľbách. Tento rastúci trend prefe-
rencií potvrdzuje, že čoraz viac ľudí je už imúnnych 
voči manipuláciám zo strany tzv. mainstreamo-
vých médií a neboja sa vzoprieť oligarchom a li-
berálom, ktorí ovládajú celý skorumpovaný sys-
tém. Voľby do Európskeho parlamentu budú vý-
zvou pre všetkých Európanov, aby sa rovnako ani 
oni nebáli postaviť sa diktátu byrokratov z Bruselu 
a aby nabrali odvahu postaviť sa za Európu slo-
bodných národov, za spoluprácu, ktorá bude po-
stavená na vzájomnej výhodnosti a rešpekte a nie 
na diktatúre väčších krajín na úkor menších.

Ing. Milan UHRÍK, PhD.
Poslanec NR SR, Podpredseda ĽS Naše Slovensko
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Moudrá slova
Suum cuique decus posteritas rependit. 
Potomstvo posoudí každého dle zásluh.

(Tacitus)

Kontakty
Praha a Středočeský kraj
Alena Poláčková, tel.: 605 557 711 
e-mail: dsss-stredocesi@email.cz
Jihomoravský kraj
Erik Lamprecht, tel.: 775 526 164
e-mail: lamprecht@dsss.cz
Jihočeský kraj
Roman Pospíšil, tel.: 724 109 511
e-mail: dsss.jiznicechy@seznam.cz
Pardubický kraj
Marek Nechala, tel.: 723 996 069
e-mail: dsss.pce.kraj@seznam.cz
Ústecký kraj
Jindřich Svoboda, tel.: 722 733 823
e-mail: duchcov-dsss@email.cz
Karlovarský kraj
Jiří Froněk, tel.: 777 858 015
e-mail: dsss.kv@gmail.com
Plzeňský kraj: 
Jiří Štěpánek, tel.: 603 427 704
e-mail: stepanek-ds@seznam.cz
Moravskoslezský kraj
Jiří Poledno, tel.: 731 312 648
e-mail: mskraj@dsss.cz
Kraj Vysočina: Petr Štyndl
e-mail: petrstyndl@seznam.cz

MARIAN KOTLEBAMARIAN KOTLEBA

Volební konto
Volební bankovní účet (transparentní) pro volby 

do Evropského parlamentu Dělnické strany sociální 
spravedlnosti (DSSS) je veden 

u MONETA Money Bank. ČÍSLO ÚČTU:

227 936 647 / 0600
Tento účet je určen pro dary pro politickou stranu. 

V případě sponzorských darů je nutné v bance uvést 
celé jméno a adresu dárce a datum narození (IČO), 

dle zákona o politických stranách a hnutích.


